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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING ONDERWIJS EN WELZIJN 
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Aanwezig: mevrouw A. Kuik (voorzitter, CDA), de dames N.G.J. Temmink (SP), B. Enting (PvdA), 

G. Chakor (GroenLinks), M.E. Woldhuis (Stadspartij), S.T. Klein Schaarsberg (Student en Stad), de heren 

A.J. Wonink (D66), J.P. Dijk (SP), M. van der Laan (PvdA), D.J. van der Meide (PvdA), K.S.N. van der 

Veen (GroenLinks), J. Boter (VVD), J.R. Honkoop (VVD), T. Rotteveel (Stadspartij), R. Bolle (CDA), 

J.H.A. Hoogendoorn (ChristenUnie), R.J. Lammers (Student en Stad), H. Roeters (Partij voor de Dieren), 

A. Sijbolts (Stadspartij) 

Namens de griffie: mevrouw Mulder (commissiegriffier) 

Namens het college: de heren P.S. de Rook (D66), T. Schroor (D66) mede namens M.T. Gijsbertsen 

Afwezig m.k.: mevrouw K.W. van Doesen-Dijkstra (D66), de heren M.T. Gijsbertsen (wethouder), 

R.F.M. Lamers (CDA) 

Verslag: de heer J. Bosma (Notuleerservice Nederland) 

 

 

A. ALGEMEEN DEEL  

A.1. Opening en mededelingen 

De voorzitter: 

 Opent de vergadering om 13.00 uur en heet iedereen hartelijk welkom. 

 Wijst op de LTA-brief van 13 november 2014. Wethouder De Rook zal de voortgang van het 

sportsubsidiestelsel via de commissie melden. De begeleidingscommissie houdt contact met 

sportverenigingen voor de expertmeeting in januari 2015. Er volgen meer themabijeenkomsten met 

sportverenigingen in overleg met hen. 

Wethouder De Rook: 

 Dankt het bestuur van volleybalvereniging Oranje Nassau voor de flexibiliteit bij het vinden van een 

oplossing voor Kids United, die nu 's winters op woensdagmiddag vier in plaats van twee uur 

kunnen sporten in sporthal De Burg. 

 Meldt dat FC Groningen een wedstrijd met fusieclub FC Stadspark zal organiseren. 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 

 Spreekt zijn waardering uit voor de inspanningen van de wethouder voor beide onderwerpen. 

 

A.2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

A.3. Afspraken en planning 

De voorzitter: 

 Meldt dat de toezegging over afbouw gesubsidieerde arbeid is overgeheveld naar de commissie 

Werk en Inkomen en het bedrijfsplan Forum gepresenteerd wordt wanneer het gereed is. 

Dhr. Van der Meide (PvdA): 

 Vraagt zich af of de Museumvisie niet meer een Erfgoedvisie is. Wordt het rijksarchief erbij 

betrokken? 

 Wil weten wanneer het onderzoek naar Martiniplaza klaar is. 

Wethouder De Rook: 

 Antwoordt dat de Museumvisie een visie op de museale functies in de stad is, waaronder erfgoed. 

Bijdragende partijen worden erbij betrokken. 

 Reageert op een eerdere vraag over GR-ID. Het pand is inderdaad voor 1 euro verkregen en kan 

verkocht worden. 

De voorzitter: 

 Verwijst voor Martiniplaza door naar  wethouder Van Keulen. 
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A.4. Conformstukken 

Niet van toepassing. 

 

A.5. Rondvraag 

Mw. Enting (PvdA): 

 Vraagt namens alle partijen of het college gereageerd heeft op het verzoek voor 

Wereldgehandicaptendag. Vinden er activiteiten plaats op 3 december 2014? 

Wethouder Schroor: 

 Draagt het onderwerp en Wereldgehandicaptendag een warm hart toe en wijst sportinstellingen op 

de mogelijkheid activiteiten te ontplooien. 

 Honoreert de aanvraag van de stichting niet, waar één persoon achter schuilt. Ten onrechte staat het 

Groninger Museum dit jaar vermeld, daar vonden enkele jaren geleden activiteiten plaats. 

Zorgbelang Groningen en de landelijk samenwerkende cliëntenorganisaties kennen de stichting niet. 

Leiden voelt zich voor het blok gezet door als middelpunt naar voren geschoven te zijn. 

 Heeft wel telefonisch en schriftelijk excuus aangeboden voor het laat communiceren van dit besluit. 

 

B. INHOUDELIJK DEEL  

B.1. Overgang stadsbibliotheek naar het Forum (raadsvoorstel 30 oktober 2014) 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 

 Verwijst naar de historische spanningen tussen Stad en Ommeland. Het zou nadelig zijn wanneer 

gemeenten niet meer deelnemen, zeker gezien het afnemende vermogen om exploitatieverliezen op 

te vangen. 

 Vraagt zich af of andere gemeenten op moeten draaien voor stadse fratsen wanneer de stadse 

begroting niet sluitend is door verslechterende exploitatie van het Forum. 

 Gaat ervan uit dat de stadse collectie beschikbaar komt in de provincie. 

 Vindt dat de overgang niet ten koste mag gaan van wijkfilialen en bibliotheken in de provincie. 

 Stelt dat het Forum banen kost, aangezien bij Biblionet 12 fte verloren gaan, terwijl alleen een goed 

functionerende instelling verplaatst wordt. De personele kosten van 1 miljoen euro zijn fors. 

Dhr. Bolle (CDA): 

 Pleit voor het behoud van wijkbibliotheken en vreest hiervoor wanneer zij onderdeel uit gaan maken 

van de Forumexploitatie. Kan de wethouder garanties geven voor de langere termijn? 

 Vindt het plan gedegen en veelomvattend. Het is goed dat de aansluiting met provinciale 

bibliotheken blijft. 

 Leest als argument om het vastgoed aan te kopen dat de prijs gunstig is, terwijl de verhuur op basis 

van de werkelijke prijs plaats zal vinden. Betaling van de huur komt echter uit de financiering van 

het Forum. Zijn er andere argumenten om het vastgoed over te nemen? 

Dhr. Van der Meide (PvdA): 

 Vindt de frictiekosten van 1,6 miljoen euro pijnlijk. De wethouder zal stevig onderhandeld hebben, 

kan hij dit toelichten? 

 Is kritisch over de openeinderegeling, waardoor er geen prikkel is voor Biblionet om de kosten 

binnen de perken te houden. Hetzelfde deed zich voor bij O2G2 en het Kunstencentrum. 

 Verzoekt de wethouder nogmaals te kijken of integratie van het filiaal in De Wijert in de eromheen 

te bouwen vensterschool toch mogelijk is. De bibliotheek is druk bezocht, maar verkeert in 

deplorabele staat. 

Dhr. Wonink (D66): 

 Ziet het voorstel als afsluiting van een moeilijk traject door de oorspronkelijke weerstand bij 

Biblionet en de forse frictiekosten. 

 Vraagt of er al duidelijkheid is over de vermoedelijke overgang naar het Forum van personeel dat 

diensten richting de stad verleent. 

 Informeert naar de kansen en gevolgen van een eventuele afkeuring van het ontvlechtingsdocument 

door de OR van Biblionet. 

 Hecht groot belang aan één Forumorganisatie met één directie en één subsidierelatie. 

 Wijst op de onstuitbare digitalisering van kennis en lezen. De samensmelting met het Forum biedt 

juist kansen voor de bibliotheek van de toekomst, in de strijd tegen laaggeletterdheid en als plek 
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voor ontmoeting, debat en studie. Amsterdam bewijst dat een bibliotheek nieuwe stijl kan floreren. 

 Ziet in de zes wijkfilialen kansen voor andere partners in het Forum om wijkgericht te werken. 

Dhr. Honkoop (VVD): 

 Onderschrijft het belang van de bibliotheek voor leesbevordering en het wegwerken van 

taalachterstanden. De aansluiting met de Ommelanden is goed. 

 Vraagt of de bibliotheek in het Forum voldoende voorbereid is op een toekomst met meer e-boeken.  

 Pleit voor aandacht voor nieuwe doelgroepen, zoals in Assen de businessbibliotheek aandacht voor 

het bedrijfsleven heeft. 

 Sluit aan bij vragen van D66 en PvdA over de frictiekosten, de openeinderegeling en de onzekere 

financiële gevolgen. In hoeverre kan het Forum verdere aanloopverliezen opvangen? 

Dhr. Roeters (Partij voor de Dieren): 

 Concludeert dat met 1,6 miljoen euro frictiekosten uit de reserve aanloopverliezen Groninger Forum 

van 3,5 miljoen euro de helft al op is voor het Forum er staat. Is de reserve nog toereikend? 

 Vraagt of al duidelijk is in welke mate herplaatsing van de 12 fte gaat lukken. 

 Vindt het goed te blijven participeren in het provinciale netwerk en te kijken naar de rol van de 

bibliotheek in een steeds digitalere wereld. 

 Krijgt graag de verzekering dat de wijkfilialen blijven bestaan. Met name voor ouderen en kinderen 

zijn deze van groot belang. 

Dhr. Hoogendoorn (ChristenUnie): 

 Hoopt dat de brede overeenstemming over de frictiekosten toekomstige verrassingen voorkomt. 

 Vraagt wat de precieze gevolgen van de frictiekosten voor het weerstandsvermogen zijn. 

 Sluit aan bij de vraag van de Partij voor de Dieren over het niveau van de reserve aanloopverliezen. 

 Kan zich vinden in de uitgewerkte uitgangspunten uit het overgangsdocument. 

 Vraagt aan welke mogelijke herziening van het bibliotheekbeleid wordt gedacht en welke 

consequenties dit zal hebben voor de wijkfilialen.  

 Stelt dat de waarde van de wijkbibliotheken verder gaat dan hun boekwaarde, vanwege de 

bereikbaarheid, laagdrempeligheid en zichtbaarheid. Hoe ziet het college hun toekomst? 

Dhr. Van der Veen (GroenLinks): 

 Vindt het voorstel goed uitgewerkt en is blij met de borging van provinciale samenwerking. 

 Steunt herplaatsing bij het Forum of de gemeente en sluit aan bij de vragen van D66 hierover. 

 Gaat ervan uit dat de bibliotheekvisie ingaat op de taken van de bibliotheek in het Forum en het 

bereiken van kwetsbare en minder kansrijke doelgroepen. Hoe betrekt het college doelgroepen bij 

het opstellen van de visie? 

 Hecht aan het behoud van de wortels van de bibliotheek in wijkfilialen en sluit aan bij het CDA. 

 Vraagt wat er gebeurt met de vele opgeslagen boeken, gezien het verwachte afnemende belang van 

de uitleenfunctie. 

Dhr. Lammers (Student en Stad): 

 Benadrukt het belang van de bibliotheek. De kwaliteit moet niet achteruitgaan door de overgang. 

 Wil aangesloten blijven bij het provinciale netwerk vanwege de bredere collectie en om geen 

verkeerd signaal aan de regio af te geven. 

 Wacht in spanning de bibliotheekvisie af en verwacht te lezen wat de effecten zijn voor de 

wijkfilialen en de verdere taakinvulling van de bibliotheek. 

Mw. Temmink (SP): 

 Sluit grotendeels aan bij het CDA en GroenLinks. 

 Wil de toezegging dat de wijkfilialen in stand blijven. Zij vervullen een belangrijke functie in de 

wijken en vergroten de toegankelijkheid van de bibliotheek. 

Wethouder De Rook: 

 Vindt het winst dat het Forum en Biblionet een akkoord hebben bereikt. De integratie van de 

bibliotheek was de meest ingrijpende stap in het vormen van één Forumorganisatie. 

 Denkt dat de integratie in het Forum het bibliotheekwerk toekomstbestendig maakt door meer 

aandacht te hebben voor ontmoeting, multimedia en exposities. Amsterdam, Den Haag en Utrecht 

hebben soortgelijke concepten. 

 Neemt suggesties voor de bibliotheekvisie (aandacht voor bedrijven en doelgroepen) mee en zal de 
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raad goed betrekken bij het opstellen, belangrijk voor de bibliotheek van de toekomst. 

 Stelt dat de wijkfilialen dichterbij de gemeente komen te staan door vastgoedbezit. Verder verandert 

er weinig: voorheen een subsidierelatie met Biblionet en straks met het Forum. 

 Voert graag bij de bibliotheekvisie de discussie over de toekomstige rol van wijkfilialen. De functie 

zou breder kunnen worden dan uitlenen. Vensterscholen en schoolbibliotheekwerk spelen een rol. 

 Neemt het succesvolle filiaal in De Wijert mee in de ontwikkeling van de multifunctionele 

accommodatie. Twee van de drie varianten gaan over het integreren van de bibliotheekfunctie, met 

als voordelen betere toegankelijkheid en flexibeler ruimtegebruik. 

 Legt uit dat Biblionet alleen eigenaar zou blijven van de panden van wijkfilialen met de overgang 

van de centrumbibliotheek naar het Forum. Daarom is het logisch dat de gemeente de wijkfilialen 

overneemt gezien de wijkfunctie. Andere bestemmingen zijn mogelijk mocht het beleid wijzigen. 

 Antwoordt dat de collectie toegankelijk en leenbaar blijft in de provincie. 

 Stelt dat voorheen ook exploitatietekorten gevolgen zouden kunnen hebben voor wijkfilialen. 

Voorheen was dat de exploitatie van Biblionet, straks van het Forum. 

 Verzekert dat er niets met de wijkfilialen zal gebeuren zonder een gemeentelijke opvatting daarover. 

 Is scherp geweest op de frictiekosten, maar vindt het ook netjes medewerkers die hun baan verliezen 

tegemoet te komen in hun arbeidsvoorwaarden. 

 Wijst op de afspraak dat het Forum zich inspant deze mensen te herplaatsen en ziet hierop toe. De 

gemeente kijkt zelf ook of mensen op gemeentelijke vacatures plaatsbaar zijn. 

 Legt uit dat de reserve aanloopverliezen risico's afdekt van het omvangrijke project. Deze risico's 

hebben zich nog niet voorgedaan, maar zijn de komende ruim twee jaar tot de opening ook niet uit 

te sluiten. Dekking uit deze reserve acht het college verantwoord en beter dan uit algemene 

middelen, maar het benoemen van de risico's en mogelijk toekomstige andere dekking hoort daarbij. 

 Blijft onverminderd scherp op alle ontwikkelingen rond het Forum. 

 Antwoordt dat het frictiebudget niet meer, maar wel minder kan worden wanneer mensen herplaatst 

worden bij Forum of gemeente. 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 26 november 2014. 

 

B.2. Programma en overzicht onderwijshuisvesting 2015 (raadsvoorstel 23 oktober 2014) + 

 Vaststellen verordening voorzieningen huisvesting gemeente Groningen 

 (raadsvoorstel 23 oktober 2014)  

Mw. Enting (PvdA): 

 Hecht eraan dat de gemeente in gesprekken met de schoolbesturen goed onderhoud van de 

schoolgebouwen blijft agenderen. 

 Juicht de bereidheid van het Gomarus College toe om met de gemeente een sportvoorziening te 

realiseren met gebruiksmeerwaarde voor de buurt en verenigingen.  

 Hoopt dat de school met verenigingen en de buurt een ontmoetingsfunctie wil onderzoeken, zoals 

een bar. 

 Begrijpt de weigering van de aanvraag voor noodlokalen door De Expeditie. Waarom is de behoefte 

tijdens de fusie niet voorzien door een paar groepen achter te laten zoals bij De Doefmat? 

 Stemt in met de aangepaste verordening Huisvesting gemeente Groningen en de gevraagde 

uitvoeringskredieten. 

 Verzoekt het huisvestingsprogramma gelijk op te laten lopen met de begroting. 

Mw. Chakor (GroenLinks): 

 Wijst erop dat de gemeente verantwoordelijk blijft voor investeringen in nieuwbouw en uitbreiding 

en voor verzekeringen. Hoe monitort het college wat met het budget wordt gedaan, wat bepaalt het 

schoolbestuur en hoe blijft de raad op de hoogte? 

 Ziet graag meer vooruitgang in het bestendig, fris en duurzaam maken van scholen. 

Energiemanagement is nodig, verwarmingen blijven soms aanstaan tijdens vakanties.  

 Wijst op de Energy Challenge, waarbij scholen en leerlingen hun gebouwen aanpakken. Kan dit op 

alle scholen toegepast worden? 

 Informeert in hoeverre de GRESCo ingeschakeld kan worden. 

Dhr. Boter (VVD): 
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 Sluit aan bij de PvdA. Het overleg moet met de buurt en de sportclubs plaatsvinden. 

 Leest dat vanaf 1 januari 2015 geen gemeentelijke uitgaven voor onderhoud gedaan hoeven te 

worden, maar in welke situaties dan wel? 

 Sluit aan bij de vraag van GroenLinks hoe de gemeente als eigenaar het onderhoud en dus 

waardebehoud van de panden in de gaten houdt. 

Dhr. Wonink (D66): 

 Juicht de overgang toe. 

 Maakt zich wel zorgen over de toevoeging van onderhoudsgelden vanuit het Rijk aan de lumpsum. 

Scholen kunnen het geld anders besteden, zoals onlangs bij extra geld voor leraren gebeurd is. Met 

de beste intenties kan zo achterstallig onderhoud ontstaan. 

 Ziet als mogelijke oplossing versterkte medezeggenschap en democratische controle op besteding 

van budgetten, wat de raad niet meer kan doen. Wil de wethouder dit onder de aandacht brengen? 

 Constateert dat het college aardbevingen meeneemt in gesprekken met schoolbesturen, maar ze zijn 

nog niet meegewogen in de kadernota over toekomstige schoolgebouwen en de rijksfinanciering. 

Welke rol heeft de gemeente in het aardbevingsbestendig maken van schoolgebouwen? 

 Verzoekt de wethouder de gevolgen van de Wet passend onderwijs voor onderwijshuisvesting mee 

te nemen in de brief over passend onderwijs. 

Mw. Woldhuis (Stadspartij): 

 Gaat akkoord met het prima raadsvoorstel. 

 Pleit voor behoud van de accenten op fris en duurzaam, ondanks dat de ambities te hoog gegrepen 

zouden zijn. Nu investeren betekent straks besparen. 

 Informeert opnieuw naar gemeentelijke controle op groot onderhoud. Andere gemeenten gaan bij 

scholen langs om te controleren. Dit voorkomt toekomstig achterstallig onderhoud en een 

gigantische gemeentelijke injectie om scholen van de financiële ondergang te redden. 

 Sluit aan bij D66 wat betreft passend onderwijs. 

Dhr. Roeters (Partij voor de Dieren): 

 Vraagt hoe de gemeente voorkomt dat onderhoud verwaarloosd wordt en de gemeente alsnog moet 

betalen, zoals bij Martiniplaza. 

 Begrijpt niet dat de sporthal in De Wijert bij het Gomarus College geen tribune en kantine krijgt, die 

de sociale samenhang in de wijk bij uitstek kunnen bevorderen. 

 Leest niets over een eerdere toezegging dakakkers toe te passen waar mogelijk. Hoe kan dat? 

Dhr. Bolle (CDA): 

 Complimenteert het Gomarus College en het college met de realisatie van een qua volume volledige 

sporthal. 

 Hoort dat Gomarus in de aanbesteding de mogelijkheid van 1 m extra ruimte voor een verrijdbare 

tribune voor NIC opneemt, wat 20.000 euro zou kosten. Het blijft onduidelijk of het kan of dat de 

gemeente een handreiking zou kunnen doen. 

 Ziet een spelhal zonder kantine toch als een achteruitgang voor de wijk ten opzichte van nu, maar 

vindt het niet aan de gemeente om dit ook van het risico nemende Gomarus te vragen. De hal zal 

overdag door school gebruikt worden, sportende ouderen hebben dan juist behoefte aan koffie. Een 

kantine bij de Tamarisk zou hen meer helpen. 

 Vraagt welke effecten de nieuwbouw van de Borgman- en Boumascholen hebben op De Kleine 

Wereld in de Oosterpark. Een kleine school kan moeilijk tegen nieuwbouw concurreren. 

 Wil weten of in de financiering voor scholen rekening is gehouden met extra onderhoud als gevolg 

van extra investeringen in het binnenklimaat. 

 Sluit aan bij D66 wat betreft aardbevingen. 

Mw. Temmink (SP): 

 Sluit grotendeels aan bij het CDA, met name wat betreft het Gomarus College. Het is eerder aan de 

gemeente om een handreiking te doen voor een kantine. 

 Is tevreden over het stuk, met name over de aandacht voor frisse en duurzame scholen. 

Dhr. Lammers (Student en Stad): 

 Vindt optimale voorzieningen randvoorwaarden voor een goed leer- en werkklimaat. 

 Sluit aan bij de Stadspartij wat betreft controle op onderhoud en het voorkomen van nalatigheid. 
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 Sluit aan bij het CDA wat betreft de handreiking voor de sporthal in De Wijert. 

Dhr. Hoogendoorn (ChristenUnie): 

 Dankt het college ervoor dat het tot het uiterste is gegaan in De Wijert, maar verzoekt toch te kijken 

naar mogelijkheden voor een tribune en/of kantine, waaraan grote behoefte is. 

 Wijst erop dat onderhoud voor levensduurverlengende maatregelen vallen onder herbestemming 

met aanpassing. De staatssecretaris gaat ervan uit dat gemeenten en schoolbesturen afspraken maken 

over renovatie. Is of komt er een regeling of vindt overleg per geval plaats? 

 Kan instemmen met het programma, het overzicht en de aangepaste verordening. 

Wethouder Schroor: 

 Benadert de discussie over de spelhal vanuit het onderwijsbelang. Sportverenigingen kunnen wel in 

het weekend en 's avonds de hallen van Gomarus en Tamarisk gebruiken, waarmee het totale aanbod 

van sportvoorzieningen in de wijk toeneemt vergeleken met de huidige sporthal. 

 Gaf uitvoerig gelegenheid voor overleg en zienswijzen en blijft het gesprek voeren. 

 Vindt het aan Gomarus te bepalen welke voorzieningen zij nodig achten. Over een automaat valt 

wellicht te praten, maar een kantine en een uitschuifbare tribune vergen dure extra vierkante meters. 

 Looft deze oplossing en vindt dat Gomarus een enorme beweging heeft gemaakt en fors investeert. 

 Is wel in het gesprek met het MFA in De Wijert over een voorziening voor ontmoeting en een 

drankje. Openingstijden en eventuele bediening en beheer zijn nog niet concreet. 

 Legt uit dat de verwachte aanzuigende werking van het nieuwe gebouw van De Expeditie niet is 

uitgekomen, waardoor de huidige locatie voldoet voor het leerlingenaantal. 

 Beaamt dat scholen met elkaar concurreren, maar verwacht dat de Kleine Wereld en de nieuwbouw 

in de Oosterpark elkaar niet leeg gaan eten, omdat het de enige christelijke voorziening in de wijk is. 

 Antwoordt dat het helaas nooit zal lukken het huisvestingsplan gelijk op te laten lopen met de 

begroting, omdat gesprekken met schoolbestuur niet begin september afgerond kunnen worden. 

 Stelt dat al ervaring is opgedaan met onderhoud in het voortgezet onderwijs, nu komen de 

gebouwen van primair en speciaal onderwijs daarbij. 

 Legt uit dat de bekostiging naar de lumpsum gaat, maar met de verplichting tot goed onderhoud. 

 Beaamt dat de gemeente verantwoordelijk is voor renovatie en aanpassing aan nieuwe functies en 

door constructiefouten. Achterstallig onderhoud vormt in die gevallen inderdaad een probleem. 

 Gaat monitoren en zelf kijken of onderhoud goed gebeurt en gebouwen niet verwaarloosd worden. 

 Bespreekt onderhoud in het BBO en de subgroep huisvesting. Goed onderhoud is in ieders belang. 

 Meldt dat Fris en duurzaam bij nieuwbouw meteen is inbegrepen. De gemeente bekostigt dit 

programma volledig en is bezig met aanpassing van de laatste groep scholen.  

 Krijgt geen signalen dat het extra onderhoudsbudget vergt. Het leidt eerder tot besparingen op 

energielasten, bijvoorbeeld door minder stoken en natuurlijke ventilatie.  

 Zal de suggestie van energiemanagement aandragen in het duurzaamheidsoverleg met besturen, die 

blijvend kijken naar duurzaamheid en het inzetten van diverse landelijke middelen. 

 Meldt dat besturen bij nieuwbouw al met de GRESCo spreken over slimme oplossingen om 

energielasten te reduceren. 

 Zegde een update toe over de ontwikkeling van medezeggenschap en kreeg al bemoedigende 

signalen, maar vindt het niet een oplossing voor het controleren van onderhoud. 

 Antwoordt dat schoolbesturen wel kunnen beslissen in een jaarschijf onderhoudsgeld anders uit te 

geven, mits het verantwoord kan in een meerjarenonderhoudsprogramma. Medezeggenschap is wel 

betrokken bij dergelijke keuzes. 

 Beaamt dat aardbevingen een groot stadsbreed probleem zijn en is hier nauw bij betrokken, omdat 

schoolgebouwen een kwetsbare groep huisvesten. 

 Wacht af wat nieuwe normen voor de stad betekenen, maar bekijkt nu al scholen en gaat casussen 

met de minister bespreken. Het college zit er bovenop. 

 Reageert dat de kosten voor aanpassingen vanwege passend onderwijs de verantwoordelijkheid van 

het onderwijs zijn.  

 Legt overal groene sedumdaken aan en stimuleert dakakkers, maar de keus is aan de schoolbesturen 

en is ook een educatieve. 

 Antwoordt dat er regels zijn waaraan scholen moeten voldoen om in aanmerking te komen voor 
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renovatie, verbouwing of uitbreiding. De gemeente bespreekt het per geval met scholen, de 

resultaten komen in het huisvestingsplan te staan. 

Wethouder De Rook: 

 Wijst op de inspanningen van zijn voorganger en het coldcaseteam in De Wijert. De vele 

gesprekken, bezoeken en de enquête leidden tot dit voorstel met deze dekking. 

 Vindt dat De Wijert goed bediend wordt wat betreft top- en wedstrijdsport (sporthal Europapark), 

wijksport (schoolhallen) en wijkontmoeting (nieuw MFA, gekoppeld aan MFC). 

 Is van mening dat het proces goed en cocreatief was en dat dit het eindresultaat is en blijft. 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 26 november 2014. 

 

C. HUISHOUDELIJK DEEL  

C.1. Ingekomen stukken 

De voorzitter: 

 Stelt vast dat er behoefte is aan een gesprek met O2G2 over de jaarstukken. 

 

C.2. Vaststelling verslagen van 1 oktober 2014 en 5 november 2014 

De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 14.20 uur. 


